



JABATAN BEKALAN AIR  
KEMENTERIAN AIR, TANAH DAN SUMBER ASLI

## NOTIS SEBUT HARGA

**NO. SEBUT HARGA : JBA/(SH)/01/2019**  
**TAJUK KERJA : KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN DAN TEBING SUNGAI DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI MUKASAUK LOJI RAWATAN AIR (LRA) SUNGAI BILUT, PAHANG**

1. Sebut Harga adalah dipelawa daripada Kontraktor-kontraktor Tempatan (**Negeri Pahang sahaja**) yang berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dan mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)**, dalam Gred G2, Kategori CE, Pengkhususan CE21
2. Kontraktor **DIWAJIBKAN** menghadiri taklimat pada hari **Khamis** bertarikh **16 Mei 2019** pukul **11.00 pagi**. Taklimat hanya akan diadakan sekali sahaja. Kontraktor dikehendaki berkumpul di **Loji Rawatan Air Sungai Bilut, Raub** pada tarikh dan masa yang ditetapkan. **Hanya penama di dalam Sijil PPK, SPKK sahaja yang dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak ini.** Bagi tujuan pengesahan, Sijil asal dan salinan sijil hendaklah dibawa semasa sesi taklimat dan lawatan tapak beserta cop syarikat.
3. Dokumen Sebut Harga akan dikeluarkan pada wakil-wakil kontraktor yang sah sahaja. Bagi maksud ini, kontraktor-kontraktor hendaklah membawa perakuan/sijil **ASAL** PPK dan SPKK yang dikeluarkan oleh CIDB beserta satu salinan perakuan/sijil tersebut beserta cop syarikat. Dokumen Sebut Harga akan diedarkan selepas taklimat dan lawatan tapak.
4. Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri bertandakan **KERJA-KERJA MENAIKTARAF JALAN DAN TEBING SUNGAI DAN LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI MUKASAUK LOJI RAWATAN AIR (LRA) SUNGAI BILUT, PAHANG** dalam Peti Sebut Harga di **Seksyen Pentadbiran & Kewangan, Bahagian Bekalan Air, Kementerian Air, Tanah dan Sumber Asli, Aras 1, Blok E4/5, Parcel E, Pusat Pentadbiran Kerajaan Persekutuan, 62668 Putrajaya** tidak lewat dari pukul **12.00 tengah hari**, hari **Khamis** bertarikh **23 Mei 2019**.

**ZULFAKAR ABD HADI**

Pengarah  
Seksyen Pengurusan Projek  
Bahagian Bekalan Air  
Kementerian Air, Tanah & Sumber Asli.